
Referat bestyrelsesmøde 20.6.2022, REFERAT 

1. Der mangler fortsat én post i bestyrelsen, bla. til at tage referat.   

2. Staus på tag projekt og økonomi, ved Peter Juul  

3. Status på sponsor, Afi og andre, v Peter Juul 

4. Økonomi, - på august bestyrelsesmøde gennemgår kasser klubbens økonomi  

5. Nyhedsbreve pr mail + skærm klubhus. Der mangler en frivillig til at løse opgaven. SW spørger sejlersolen.  

6. Sejlerskolen mangler en formand.  

7. J70ér jolle i ES: såfremt der skal arbejdes videre med forslaget, vil JB udarbejde og præsentere et oplæg på det 

fulde projekt.  

8. Udvalg status:   

1. Storjolle, alt udlejet og kører godt  

2. Tur: Pinsetur aflyst, forventet årsag er stort stævne i ES. Løvfaldstur er i gang.   

3. Opti: 10 nye medlemmer i SuperC. Der søges fonde til forskellige aktiviteter og aktiver. Træner 

lønninger blev drøftet  

4. Sejlerskole – deltog ikke.  

5. Kapsejlads, Stævne kommende weekend  

9. Egå Marina, referat fra ES' bestyrelsespost i EM bestyrelsen med spørgsmål til EM om svar på EM’s 

ansøgning om ændring af lokalplan med henblik på EM udvikling. 

10. Egå Marina, referat fra ES' udvalgspost i EM's udvidelses arbejde  

11. Jubilæum 2023, Karsten reserverer dato.  

12. Aarhus mesterskab 29-30. okt er der Aarhus mesterskab, Mette skal blive i vandet. Der skal bruges ribs vi ikke 

har.  


